



**KERTAS PENILAIAN FIRMA PERUNDING UNTUK PERTIMBANGAN  
JAWATANKUASA LEMBAGA PEROLEHAN**

**(TAJUK KAJIAN)**

**LAPORAN PENILAIAN FIRMA PERUNDING**

<b>TAJUK KAJIAN</b>	
---------------------	--

## 1.0 TUJUAN

Laporan penilaian ini disediakan bertujuan untuk mendapatkan pertimbangan Jawatankuasa Lembaga Perolehan untuk cadangan melantik firma perunding bagi menjalankan perkhidmatan seperti di atas.

## 2.0 LATAR BELAKANG

Jawatankuasa Penilaian telah membuat pemilihan keatas firma yang berdaftar di bawah kod bidang XXXXX (Kajian XXXXX). Pemilihan dibuat melalui sistem e-Perunding berdasarkan kriteria tertentu.

## 3.0 KRITERIA PEMILIHAN SYARIKAT

3.10 Jawatankuasa Penilaian Perunding telah menyenarai pendek tiga (3) firma perunding berdasarkan kriteria-kriteria berikut :

Kriteria	Keterangan	
<b>Berdaftar dengan Kementerian Kewangan</b>	Tempoh pendaftaran dengan Kementerian Kewangan hendaklah masih sah sekurang-kurangnya tiga (3) bulan daripada tarikh pelawaan.  Sekiranya tempoh pendaftaran perunding luput dalam peringkat pelaksanaan projek/kajian, MPC hendaklah memastikan perunding yang dilantik menyegerakan pembaharuan pendaftarannya.	YA
<b>Berdaftar di bawah kod bidang yang berkaitan</b>	Berdaftar di bawah kod bidang yang berkaitan yang ditetapkan oleh Agensi	YA

3.11 Jawatankuasa Penilaian Perunding (JPP) ini juga telah membuat penilaian

dengan meletakkan peratusan wajaran berdasarkan pematuhan kepada kriteria berikut :

<b>Bil</b>	<b>Kriteria</b>	<b>Keterangan</b>
1.	Bil Kakitangan Profesional	Saiz dan keupayaan firma perunding bersesuaian dengan projek/kajian
2	Bilangan kajian dalam bidang berkaitan	Pengalaman firma dalam menjalankan projek/kajian dalam bidang yang berkaitan dengan kajian yang hendak dijalankan
3	Bilangan kajian dalam bidang umum	Pengalaman firma dalam melaksanakan projek/kajian dalam tempoh 3 tahun terkini
4.	Bilangan kajian dalam sektor awam	Pengalaman firma dalam projek/kajian yang melibatkan sektor awam
5.	Nisbah ekuiti bumiputera / asing (%)	Peratusan pemilikan ekuiti bumiputera berbanding bukan bumiputera/asing
6.	Modal berbayar	

**JADUAL 1 : MATRIKS SKEMA PEMARKAHAN PERUNDING MENGIKUT KEUTAMAAN**

Bil.	Firma Perunding	Bil Kakitangan Profesional	Modal Berbayar (RM)	Bilangan kajian dalam bidang berkaitan	Bilangan kajian dalam bidang umum	Bilangan kajian dalam sektor awam	Nisbah ekuiti bumiputera / asing (%)
<b>Peratus wajaran</b>		<b>(30%)</b>	<b>(20%)</b>	<b>(20%)</b>	<b>(15%)</b>	<b>(10%)</b>	<b>(5%)</b>
<b>Skor</b>		<b>(x /4)</b>	<b>(x/4)</b>	<b>(x /3)</b>	<b>(x /3)</b>	<b>(x /3)</b>	<b>(x /3)</b>
1	1/3						
2	2/3						
3	3/3						
		1: min 4 2: 5-10 3: 10-15 4: >15	1: < 350k 2: >350k-750k 3: >750k – 1 juta 4: > 1 juta	1 : 1- 5 2 : 6- 10 3: >10	1: 1-10 2: 11-20 3: >20	1 : 1-2 2: 3 -5 3: > 5	1: < 40 2:40-70 3: > 70

#### 4.0 CADANGAN PEMILIHAN SYARIKAT

4.1 Berdasarkan penilaian di atas adalah dicadangkan tiga (3) firma perunding seperti di bawah untuk dinilai bagi Perkhidmatan Penilaian Perunding :

BIL.	NAMA FIRMA PERUNDING	JUSTIFIKASI / KETERANGAN
1/3	**** <b>CONTOH</b> ****  ACTUARIAL PARTNERS CONSULTING SDN BHD	**** <b>CONTOH</b> ****  Setelah membuat penilaian, firma ini mempunyai kepakaran khusus dalam Perkhidmatan Penilaian Perunding Aktuari berbanding dengan firma lain. Mempunyai

		<p>kakitangan yang berkelulusan akademik yang setara dalam bidang aktuari.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Firma ini juga mempunyai 7 orang kakitangan profesional. Berdasarkan jumlah kakitangan profesional yang dimiliki oleh firma ini, maka firma mampu untuk menyelesaikan projek/kajian dalam tempoh masa yang ditetapkan.</li> <li>Modal berbayar bagi firma ini adalah yang tertinggi iaitu sebanyak RM 2,140,000.00. Ini membuktikan bahawa firma ini mempunyai kedudukan kewangan yang kukuh bagi melaksanakan projek/kajian yang diterima.</li> <li>Lantikan hanya kepada kakitangan professional warga tempatan.</li> </ul>
2/3	AUFA INTELLIGENCE SDN BHD	<ul style="list-style-type: none"> <li>Kelulusan akademik kakitangan bagi firma ini tidak setara dengan bidang aktuari.</li> <li>Bebanan kerja bagi firma ini adalah tinggi kerana mempunyai 8 buah projek yang masih dalam pelaksanaan.</li> <li>Firma ini mempunyai banyak pengalaman projek terdahulu, tetapi senarai projek tersebut tidak berkaitan dengan Perkhidmatan Penilaian Perunding Aktuari.</li> </ul>
3/3	RIMBUN CAPITAL SDN BHD	<ul style="list-style-type: none"> <li>Kelulusan akademik kakitangan bagi firma ini tidak setara dengan bidang aktuari.</li> <li>Firma ini mempunyai jumlah modal berbayar yang terendah.</li> </ul>

		<ul style="list-style-type: none"> <li>Firma tidak mempunyai pengalaman berkaitan.</li> </ul>
--	--	---

## 5.0 SYOR

Berdasarkan penilaian yang dibuat, Jawatankuasa Penilaian Perunding (JPP) mengesyorkan syarikat ACTUARIAL PARTNERS CONSULTING SDN BHD adalah layak untuk dipertimbangkan kelulusan oleh Lembaga Perolehan MPC bagi melaksanakan Perkhidmatan Penilaian Perunding XXXX.

Disokong dan disyorkan oleh Jawatankuasa Penilaian Perunding:

	<b>DISOKONG / TIDAK DISOKONG</b>	<b>DISOKONG / TIDAK DISOKONG</b>	<b>DISOKONG / TIDAK DISOKONG</b>
TANDATANGAN			
NAMA			
JAWATAN	Pengerusi	Ahli 1	Ahli 2
TARIKH			

Disediakan oleh:

Disemak oleh:

**Pengawai  
Jawatan  
Unit**  
Tarikh :

**Penyelia  
Jawatan  
Unit**  
Tarikh :

